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REFERAT 

Bodilsminde grundejerforening – ordinær generalforsamling 

Mødested:  Restaurant Lærkereden, Strandlystvej 9, 4560 Vig 

Mødedato:  søndag den 21. maj 2023 kl.10.30 

Fremmødte:  Der var mødt 50 fremmødte, hvoraf 32 var stemmeberettiget  

1. Foredrag om biodiversitet af Malene. 
Listen over insekt-venlige blomster bliver lagt på hjemmesiden snarest.  

 
2. Valg af dirigent  

Bestyrelsen forslog Finn Grube som dirigent. Forslaget blev enstemmigt vedtaget.  
 

3. Godkendelse af referat fra generalforsamlingen 2022.  
Referatet blev godkendt. 
 

4. Bestyrelsens beretning ved formanden 

Det har været et mere stille år. Vi har fået en hjertestarter oppe på Kinimondsvej. Tak til Lyngtoften for at 
hjælpe med anskaffelsen og installationen af det.  
 
Vejene er lidt udfordret. Fremover tænker vi at få vejene lavet i marts i allerede. Der er kommet 
støvbinder på Thorsvej og Bjarkesvej, dog er det glemt på Apollovej.  
 
Drænene er blevet renset, og kører som de skal.  
 
Der kommer en ny affaldssortering til november. Og der skal bruges ca. 3 meter til skraldespandene, og 
håndtagene vendes ud mod vejen. Man kan være med i en fællesordning. Tal med naboen herom, og 
læs nærmere på hjemmesiden. Man kan også tilmelde sig sms, og få notifikationer om hvilken dato, 
skrald bliver afhentet. 
 
Hjertestarter skal markeres rigtigt på kortet hos Trygfonden, samt evt. vedhæftet et billede af den. Mail 
med hjertestarter-instrukser og video sendes ud igen på mail, og bliver lagt på hjemmesiden.  
 
Et par huskeregler: 

• Vi opfordrer til at man taler med naboen inden man klipper ned i sit hegn.  

• Hvis man har håndværkere i gang, så husk at få dem parkeret ordentligt, så skraldemændene og 
redningsfolk kan komme til.  

• Der er ingen regler ift. tidspunkt for græsslåning – men vis hensyn og brug sund fornuft.   

• Tal evt. med naboen, hvis I synes det roder.  
 

5.  Forelæggelse og godkendelse af regnskab - herunder fastsættelse af kontingent.  
Kasserer Michael Christensen gennemgik posterne fra regnskabet, og oplyste at den samlede saldo på 
foreningens konti udgør DKK 229.443,46 d.d.  
 

Regnskabet blev godkendt. Suppleanter behøver ikke at underskrive regnskabet. Der kommer nye regler 
per 1. juli om krav til regnskabssystem. Det undersøger Michael.  
 
Fastsættelse af årligt kontingent på DKK 700 blev også godkendt. 
 
Der er forslag til at sætte kontingent 50% op for dem, der bor her fast. Forslaget kan ikke behandles nu, 
men sendes til behandling på GF næste år.  
 

6.  Forslag  
Ingen indkomne forslag.  
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7. Valg af medlemmer i bestyrelsen  
Lise Selsager modtog genvalg.      

Annelise Døngart modtog genvalg.  

 

Alle er valgt for en toårig periode.  

8. Eventuelt 

Her blev der drøftet, om vi har den rigtige leverandør til at ordne vores veje. Lise (forperson) har en god 

dialog med Jesper Nielsen, som giver os fordelagtige priser.  

  


